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Hei 
Jeg støtter varmt forslaget om ny friluftsøy. 
 
Både for å kunne ha et sted å deponere masser fra Fornebulandet på en miljøvennlig måte  
( slippe lang, dyr, forurensende transport og gjenbruke ikke minst) 
Og fordi dette vil gi et strålende bidrag til nærmiljøet i form 
av et nytt flott sted å gå tur, å bade, å være sosial. 
 
Man merker allerede nå, med Oksenøya-utbyggingen antagelig, at flere og flere oppdager områder 
som før var lite brukt, Lille-øya for eksemple som før var 
relativt usjenert.  
Det er jo hyggelig og som det skal være men samtidig 
aner man at hele Fornebulandet kommer til å bli mer brukt med flere mennesker her ute - både 
parken og naturen forøvrig. På godt og vondt. 
 
Med større områder å boltre seg på ( friluftsøya) vil folk fordele seg over flere og større områder og 
slitasjen bli tilsvarende mindre   
 
Jeg håper og tror på dette flotte initiativet og har problemer med å skjønne at noen kan være i mot :-
) 
 
Lykke til 
 
Mvh 
Øystein Carlson Bleie 
Finn Thorsagers vei 5 
908 63 637 
 


